
 

 

            Referat fra Bestyrelsesmøde nr.153 mandag d. 02.10.2023 kl. 12 
 

 

           Til stede: Leif, Jane, Annette Pia, Bente, Torben og Mogens 

            Fraværende: Birgit 

            

 

1. Referat fra forrige bestyrelsesmøde: 

Godkendt 

        

 
2. Orientering og Meddelelser (Formanden): 

 
Orientering:  
a)  Vi har fået installeret vand i kaffestuen til en kaffemaskine. Når denne kommer, og vi har fået sat 
den op, kommer der en brugsanvisning op.  
b) Vi har drøftet en henvendelse fra stavgangsholdet, som vi taler med parterne om, og 
efterfølgende tager op igen 
c)   Vi har desværre ikke fået nogen henvendelser ang. ny gymnastikinstruktør. Vi gør hvad vi kan. 
Nye medlemmer bliver spurgt om de evt. har lyst, Pia laver nye opslag på diverse sociale medier for 
Rødovreborgere, og Leif snakker med holdene om alternative løsninger. 
d)   Vi er 409 medlemmer pt. 
 

              
 

3. Økonomi (Kassereren):   
Økonomien er stadig god.  
 Vi har fået installeret vand og købt kaffemaskine. 
 
                                        

4. Aktiviteter: (Arrangementsudvalget):  
        
              Næste tur er til Operaen. Der er udsolgt. 
 

Turen til Liljeborg var en meget interessant tur. Meget flot ejendom, der er doneret af Winni 
Liljeborg. Det var hyggeligt, at vi blev vist rundt af børnene. 

  En meget dygtig forstander, der fortalte rigtig interessant om Julemærkehjemmene.  
   

 
 
                      

Næste bestyrelsesmøde mandag d.6.11. 2023  kl. 12, mødelokale 1 
 

Referent: Annette 


